
 Existuje na jednotném trhu problém dvojí kvality potravin? 
 

 Jsou nedávno vydané pokyny EU pro uplatňování právních předpisů v oblasti potravin dostačující pro zajištění stejné kvality 

výrobků v EU? 
 Má být stejná kvalita potravin požadovaná v evropské legislativě? 

 
    ŘEČNÍCI 

Zastoupení Evropské komise v ČR a Informační kancelář Evropského parlamentu v ČR  

ve spolupráci se Svazem průmyslu a dopravy ČR a CEBRE – Českou podnikatelskou reprezentací 

při EU si Vás dovolují pozvat na debatu s názvem 

Olga Sehnalová  

Poslankyně Evropského parlamentu (S&D/ČSSD) 

POZVÁNKA NA DEBATU 

Registrace do 6. prosince 2017 na brussels@cebre.cz  

Víš, co jíš? 

8. prosince 2017 od 13:30-15:30hod 

    Evropský dům, Jungmannova 24, Praha 1 

Ladislav Miko  

Náměstek generálního ředitele, Generální ředitelství 

pro zdraví a bezpečnost potravin Evropské komise  

Marta Nováková 

Prezidentka Svazu obchodu a cestovního ruchu ČR 

Jindřich Fialka 
Ředitel odboru potravinářského, Ministerstvo země-
dělství ČR  
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